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Besluitenlijst inspreken

Onderwerp Inspreken op onderwerpen geagendeerd in de Raadsronde

Datum 27-09-2016

Soort bijeenkomst Stadsronde

Reden van aanbieding Informatie

Onderwerp Gelegenheid voor burgers om in te spreken op een onderwerp geagendeerd in de 
Raadsronde. De wet bestuursrecht en de inspraakverordening maken het 
mogelijk dat burgers over veel onderwerpen waarover de raad een beslissing 
gaat nemen nog kunnen ‘inspreken’. Dat zijn onderwerpen die in de Raadsronde 
staan geagendeerd.

Bijbehorende 
documenten

Bijdrage van dhr. Ten Haaf Centrum Management Maastricht.

Aanwezig De heren Van Lune, Hameleers, Kamal, Schoffeleers, Passenier en Jacobs. 

De dames Godwin,  De Graaf en Van Ham, 

Namens het college is burgemeester Penn – te Strake aanwezig. Dhr. 
Aarts is verhinderd, omdat hij aanwezig is bij een andere stadsronde.

Voorzitter: mevr. Nuyts

Secretaris: mevr. Goossens

Dhr. E. Crijns van Kaffee ‘t Haantje inzake APV wijziging glas

Dhr. Crijns stelt dat bier in een glas hoort. Over het proces dat leidde tot 
de totstandkoming van dit besluit zegt hij dat de horeca niet altijd 
uitgenodigd is voor bijeenkomsten. Zeker tien horecazaken zijn tegen 
plastic glazen. Dhr. Crijns pleit voor vrijheid in keuze. Daarnaast wijst dhr. 
Crijns op de veiligheidsaspecten. Door regen en vriezen wordt het plastic 
extra glad. Dhr. Crijns is van mening dat de plastic beker slecht is voor het 
milieu en meer kost. Mensen gooien het plastic op de grond.

Dhr. Ten Haaf Centrum Management Maastricht inzake Vaststellen 
Detailhandelsvisie 2016.

Dhr. Ten Haaf vindt het jammer dat niet tegemoet gekomen is aan de 
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wens van het hanteren van een ondergrens van 1000 m2. Hij schetst de 
consequenties daarvan en pleit ervoor deze op te nemen in het 
raadsvoorstel. 

Dhr. Ten Haaf meldt dat in het memorie van antwoord niets staat over de 
branchering van het Sphinxkwartier, terwijl hierover wel toezeggingen zijn 
gedaan in de stadsronde. Hij verzoekt hierover duidelijkheid te geven en 
de informatie toe te voegen aan de stukken. 

Dhr. Ten Haaf hoopt dat de gemeente in gesprek gaat met dhr. Smeets 
van Intratuin over het huidige assortiment van Intratuin. Tot slot pleit dhr. 
Ten Haaf ervoor dat het vanavond vooral moet gaan over de 
detailhandelsvisie. 


